

環安衛政策

Environmental security policy

本公司創立於 1994 年,旨在發展高品質之記憶體模組及快閃記憶體之設計、製造、銷售等業務,本公司向來注重環境保護及職業安全衛生,為落實環境污染預防及職業安全衛生符合法規,並整合各項環安衛管理資源以及持續提昇本廠環安衛績效,本公司依據國際標準 ISO 14001/OHSAS 18001 之要求,致力於環安衛管理系統之建立、實施及維護。

The company was founded in 1994 to develop high-quality memory modules and flash memory design, manufacturing, sales and other services. The company has always paid attention to environmental protection and occupational safety and health, to implement environmental pollution prevention and occupational safety. Health complies with regulations, integrates various environmental management resources and continuously improves the performance of the company's environmental safety and health. The company is committed to the establishment, implementation and maintenance of the environmental safety management system in accordance with the requirements of the international standard ISO 14001/OHSAS 18001.

為此,本公司承諾將以資源節約、符合法規、污染預防、加強因應災變措施,重視員工的工作安全與健康,為環安衛政策之主軸,希冀本公司同仁秉持環安衛保全的理念,從施作過程中,儘量減少廢棄物的產生;遵循我國環安衛法規,預防工安事故的發生;並將資源回收再利用;秉持污染預防,不斷改善,環保與經濟兼籌並顧,以達成永續經營之使命,並能定期審查此項政策之持續適用性。

To this end, the company is committed to resource conservation, compliance with regulations, pollution prevention, strengthening disaster response measures, and paying attention to the safety and health of employees, as the main axis of the environmental safety and health policy, and hope that the company's colleagues uphold the concept of environmental safety and security, from the application In the process of minimization, minimize the generation of waste; follow the environmental safety regulations of China to prevent the occurrence of industrial accidents; recycle and reuse resources; uphold pollution prevention, continuous improvement, environmental protection and economic coordination to achieve perseverance. The mission of the business and the ability to periodically review the continued applicability of this policy.

為此我們應做到 Something should do :

- 遵循法規：積極主動恪遵政府各項環安衛法令規章。
Compliance with regulations : Proactively comply with the government's various environmental security regulations.
- 污染預防：持續減低各項能源損耗,以減少環安衛衝擊。
Pollution Prevention : Continue to reduce energy consumption to reduce the impact of environmental security.
- 環境保護：促使環境免於遭受組織的相關活動所引起傷害與惡化。
Environmental protection : Promote the environment from the harm and deterioration caused by the organization's related activities.
- 能源節約：提昇能源利用效率,回收各項可用資源。
Energy saving : Improve energy efficiency and recycle available resources.
- 持續改善：提昇作業環境,確保工業安全衛生。
Continuous improvement : Improve the working environment and ensure industrial safety and hygiene.
- 勞動安全：注重廠區設施安全,確保勞工安全無慮。
Labor safety : Pay attention to the safety of factory facilities and ensure the safety of workers.

總經理 General Manager :

